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Projektuppdatering	våren	2017	-	kalvningar	mm	
	
Jägarvänner!	
	
Vi	lyckades	efter	många	om	och	men	ro	kalvningsuppföljningen	i	hamn	2016.	Dessutom	
är	DNA-analysen	av	era	insamlade	älgspillningar	(TACK!)	färdigställd	och	rapporterad.	
Ni	som	undrar	mer	om	detta	–	ta	gärna	kontakt	med	forskare	Göran	Spong	vid	SLU	i	
Umeå	–	goran.spong@slu.se	eller		
	
De	är	svåra	ekonomiska	tider	för	projektet,	liksom	i	fjol.	Vi	har	ännu	inte	fått	ihop	
tillräckligt	med	medel	för	att	kunna	genomföra	både	födelse-koll	och	uppföljning	efter	
sommaren.	Men	vi	jobbar	på	det.	Kalvningarna	för	de	återstående	korna	(ett	15-tal)	står	
för	dörren	och	det	är	vår	förhoppning	att	kunna	få	in	information	även	detta	år,	för	att	
därefter	försöka	kunna	sammanställa	en	rapport	över	nästan	10	års	arbete	med	älgarna	
på	ön.	
	
Vi	har	varit	i	kontakt	med	Länsstyrelsen	och	företag	på	ön,	och	där	vi	lyckats	få	loss	en	
del	medel.	Länsstyrelsen	ställer	sig	ännu	avvaktande,	efter	avslaget	vi	fick	i	fjol.	SLU	gick	
in	med	medel	för	att	täcka	upp	de	saknade	medlena	från	fjolåret	men	har	dessvärre	inte	
möjlighet	att	göra	det	i	år.	Vi	har	skickat	in	en	ansökan	till	Sparbanks-stiftelsen,	och	
inväntar	svar	därifrån.		
	
Insamlade	organ	från	jakten	2017	har	nyligen	skickats	upp	till	mig,	och	de	skall	
undersökas	och	avrapporteras	inom	kort.	PM	om	detta	kommer.		
	
Så	läget	är	för	tillfället	osäkert,	men	vi	vill	ånyo	uttrycka	vår	tacksamhet	för	det	intresse	
och	engagemang	som	ni	lagt	ner,	och	fortfarande	lägger	ner	för	projektet.	Vi	hoppas	på	
lite	tur	med	ekonomin,	och	det	snarast,	men	som	sagt	–	läget	är	osäkert.	Tips	för	
finansiering	emottages	således	gärna.	Tveka	samtidigt	inte	att	höra	av	er	om	ni	undrar	
något.	
	
För	älgprojektet	
	

	
	
Jonas	Malmsten	
	
	
0735-646664	
jonas.malmsten@slu.se		
eller	jmalmsten@gmail.com	


